
Retsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 9. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 413
Vil ministeren redegøre for baggrunden for, at Forsvarets Efterretningstjene-
ste - som det fremgår af svar på spørgsmål 225 - REU alm. del - tilsyneladen-
de kan afkræfte, at NSA aktuelt overvåger datatrafik via servere i Danmark,
mens FE hverken vil be- eller afkræfte, om det måtte være foregået for flere
år tilbage, når man umiddelbart skulle antage, at den aktuelle information er af
mere sensitiv karakter end den historiske?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nikolaj
Villumsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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